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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A szülőknek kell igazolniuk, hogy nem koronavírusos 
a gyermekük? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Önök május 4-től a gazdaság fokozatos újraindításáról döntöttek, miközben a miniszterelnök szerint
a koronavírus fertőzés várható tetőzése május 3-tól várható. Ahhoz azonban, hogy ez a folyamat
beinduljon, nagyon sok, eddig otthon, szabadságon, vagy fizetés nélküli szabadságon lévő szülőnek
kell újra munkába állnia.Önök döntöttek arról is, hogy a bölcsődék, óvodák újra-nyitását ismét meg
kell kezdeni.

Ezekkel a döntésekkel kapcsolatban azonban felmerülnek olyan fontos, ésszerű kérdések, amelyek
– mindannyiunk érdekében - mihamarabb tisztázandók, ezért kérem, hogy mint az Operatív Törzs
egyik kijelölt vezetője, válaszoljon az alábbi kérdésekre:

1. Önök a szülőktől várnak írásos igazolást arról, hogy gyermekük nem szenved semmilyen fertőző
betegségben!  A szülők  váltják  ki  a  gyermekorvosi  diagnosztizálást  ezentúl?  Meg  tudják  majd
állapítani  gyermeküknél az 5 – 7.  napig,  még csak lappangó fertőző betegségeket,  különösen a
COVID 19-et? És erről írásban is mernek majd nyilatkozni? Ha tévednek, hiszen laikusok, milyen
szankcionálásra számíthatnak?

2. Mit értenek Önök azon, hogy 5 fős csoportokat kell alkotni a gyermekek érdekében? Mi történik
akkor,  ha  lesz  egy  hatodik  jelentkező  is?  Az  ő  részvételével  egy  újabb  csoportot  kell  majd
kialakítani?

3. A magán bölcsődék esetében az öt fő az engedélyezett létszám 80 %-a. Hova küldhetik tovább azt
a  két  gyereket,  akiket  a  korábbiakban elláttak?  És ezek fenntartóinak ki téríti  meg a felmerülő
költségeit?



4. Tesztelik-e a bölcsődei dolgozókat, óvónőket munkába állás előtt, vagy ennek felelősségét is az
önkormányzatokra  hárítják?  Hogyan történik  a  bölcsődékben,  óvodákban a  játékok és  szokásos
használati  tárgyak  napi  fertőtlenítése?  Biztosítanak  ehhez  megfelelő  technikai,  higiéniai,  és
személyi feltételeket, vagy ezek anyagi kompenzációját?

5.  Hogyan  történik  a  bölcsődékben,  óvodákban  a  játékok  és  szokásos  használati  tárgyak  napi
fertőtlenítése? Biztosítanak ehhez megfelelő technikai, higiéniai, és személyi feltételeket, vagy ezek
anyagi kompenzációját?

6. Mivel a kormány a már korábban is kivéreztetett önkormányzatokra újabb teherként ingyenes
ellátási kötelezettséget ír elő, ki fogja az így megjelenő újabb költségeket fedezni?

Az  MSZP  álláspontja  szerint  mihamarabb  tisztázni  szükséges  a  rengeteg  családot,
önkormányzatokat, és munkáltatókat közvetlenül érintő kérdéseket.

Tisztelettel várom válaszát.
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